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Rada Miejska w Piasecznie 

Radni 

Protokół 9/2024 

IX Sesja Rady Miejskiej w dniu 18 września 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno 

Obrady rozpoczęto 18 września 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11.18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 

2. Izabella Górzyńska 

3. Łukasz Kamiński 

4. Dorota Kłos 

5. Katarzyna Krasuska 

6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

7. Jan Kurzępa 

8. Artur Maicki 

9. Adam Marciniak 

10. Anna Marecka 

11. Michał Mierzwa 

12. Wojciech Mika 

13. Piotr Obłoza 

14. Wojciech Ołdakowski 

15. Joanna Otręba 

16. Michał Rosa 

17. Piotr Sędziak 

18. Edyta Stolarska 

19. Olga Śmietanowska 

20. Ewa Urbańska 

21. Magdalena Woźniak 

22. Ewelina Wójcik 

23. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła IX sesję.  
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Przystąpiono do uroczystego wręczenia nagród w konkursie ekologicznym „Ratuj naturę – zbieraj 
makulaturę” 

Następnie tegoroczni stypendyści Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno otrzymali dyplomy i 

gratulacje od Burmistrza Daniela Putkiewicza. 

 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 19.379.2024 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 
nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 kwietnia 2024 roku 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 

 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 19.379.2024 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 

skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 19.379.2024 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
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Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 

Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt. 6.17. 
 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna 

Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt. 6.4. 
 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 

Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 

nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 kwietnia 2024 roku 

Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwłą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej Rady Miejskiej w 
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Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku i uchwałą Rady Miejskiej w 

Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 kwietnia 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt. 6.5. 
 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 

Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Gminy Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt. 6.18. 
 

2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

Nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VIII sesji  Rady Miejskiej w Piasecznie 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, 
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Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami: 

• W każdy poniedziałek odbywają się przyjęcia interesantów oraz spotkania z osobami 

prywatnymi, instytucjami i stowarzyszeniami. W ostatnim czasie odbyło się spotkanie z 

nowym komendantem policji powiatowej. 

• Aktualnie prowadzimy otwarte przetargi na dwie kluczowe inwestycje: budowę szkoły w 

Julianowie oraz budowę basenu. Obie inwestycje mają szacowany koszt niemal 100 

milionów złotych, co wymaga starannego planowania finansowego oraz współpracy z 

podmiotami zewnętrznymi. 

• Współpracujemy z powiatem w zakresie organizacji ruchu podczas modernizacji ul. 

Sienkiewicza. W szczególności, w pierwszych dniach nowego roku szkolnego kluczowe 

będzie zabezpieczenie tras i zapewnienie sprawnej komunikacji. Prace na odcinku 

gminnym już się rozpoczęły, a zmiany drogowe są na bieżąco monitorowane. 

• Rozpoczęły się prace nad kanalizacją sanitarną i deszczową w rejonie wschodniej części 

Henrykowa-Urocze, a także przy odwodnieniu ulicy Brzezińskiej w Piasecznie. 

• Wraz z miejskimi zakładami autobusowymi zorganizowaliśmy wydarzenie mające na celu 

wzmocnienie naboru kierowców. Niedobór kierowców stanowi wyzwanie dla mieszkańców, 

dlatego nasze działania są ukierunkowane na stabilizację transportu w gminie Piaseczno. 

•  W Baszkówce obchodziliśmy rocznicę upadku meteorytu. Kopię meteorytu można 

zobaczyć w bibliotece w Głoskowie. 

• Odbyła się akcja „Adoptuj, nie kupuj”, wspierająca adopcję zwierząt ze schroniska na 

Paluchu. 

• 29 sierpnia obchodziliśmy Dzień Straży Gminnej. Burmistrz podziękował strażnikom 

miejskim za ich nieocenioną pracę. 

• Wrzesień obfitował w wydarzenia sportowe oraz kulturalne, w tym 22. Memoriał Lecha 

Abramowicza, IX Ogólnopolski Turniej Piłki Ręcznej z udziałem 300 sportowców, Rodzinny 

Piknik Rowerowy oraz wyścig Piaseczyński Baranek. Zorganizowano także XII Festiwal 

Piosenki Dołującej oraz Jarmark Piaseczyński.    

• Odbyły się Zawody Aniołów Floriana – tradycyjna impreza sportowo-strażacka, integrująca 

osoby niepełnosprawne. 

• Odbyły się egzaminy na awans zawodowy na nauczyciela mianowanego. Burmistrz złożył 

gratulacje nauczycielom przedszkoli i szkół, którzy zdobyli awans. 
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• Organizowane są zbiórki darów dla osób poszkodowanych w powodziach; pierwszy 

transport został już wysłany na południe kraju. 

• Przychodnia w Złotokłosie została przeniesiona do nowej lokalizacji przy ul. św. Andrzeja 

Boboli 1, co ma na celu poprawę standardu obsługi pacjentów oraz lepszy dostęp dla osób 

niepełnosprawnych. 

• Prowadzona jest akcja szczepienia przeciwko wirusowi HPV, realizowana we współpracy 

z dyrektorami szkół. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 28.08.2024 r. do 
17.09.2024 r. 
 

• 29.08 – Dzień Straży Miejskiej – obecni byli ze mną Wiceprzewodniczący Magdalena 

Woźniak oraz Piotr Obłoza oraz radni Edyta Stolarska, Artur Maicki i Adam Marciniak 

• 31.08 – Memoriał Lecha Abramowicza w Głoskowie, byli ze mną Wiceprzewodniczący 

Piotr Obłoza i radna Dorota Kłos. W tym samym dniu Piknik Rodzinny w Runowie tu 

również byli ze mną Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza oraz radna Dorota Kłos, w tym 

samym dniu Dzień Sąsiada i Sąsiadki w Grochowej ty był ze mną Wiceprzewodniczący 

Piotr Obłoza oraz radna Anna Marecka 

• 01.09 – II Rowerowy Piknik Rodzinny. 85. Rocznica wybuchu II Wojny Światowej, 

uroczystości na Cmentarzu Parafialnym w Piasecznie, tu była ze mną 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak oraz radna Ewelina Wójcik. Koncert pieśni 

patriotycznych i wojennych w wykonaniu chóru Lira, tu była ze mną radna Olga 

Śmietanowska 

• 02.09 – rozpoczęcie roku szkolnego 2024/2025 w Szkole Podstawowej w Józefosławiu 

• 07.09 – udział w Narodowym Czytaniu Kordiana. Piknik Rodzinny z okazji 30-lecia impaktu 

meteorytu w Baszkówce, obecni byli Wiceprzewodniczący Magdalena Woźniak i Piotr 

Obłoza oraz radna Dorota Kłos. Piaseczyński Baranek Wyścig Kolarski Wokół Powiatu 

Piaseczyńskiego tu obecny był Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 10.09 – spotkanie z mieszkańcami i dyrekcją szkoły w sprawie organizacji ruchu na ul. 

Zielonej, tu była ze mną Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 14.09 – IV Piaseczyńskie Zawody Pożarnicze Aniołów Floriana, tu był ze mną 

Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza oraz radne Izabella Górzyńska oraz Edyta Stolarska. 

Tego samego dnia wernisaż i dyskusja Mała – rzeka, która odzyskała dzikość, tu była 

obecna Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak wraz z radną Izabellą Górzyńska. 

• 15.09 – XVI Frog Race w Żabieńcu, tu był ze mną Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 16.09 – spotkanie z Rejonowym Związkiem Emerytów, Rencistów i Inwalidów w 

Piasecznie 

• 17.09 – udział w uroczystościach z okazji 85. Rocznicy agresji sowieckiej na Polskę. 
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• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 

kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy Burmistrzu, ostatnio 

konsultacje z zespołem historycznym na temat tablic, które mają się znaleźć w Parku 

Rostworowskich w Złotokłosie. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady 

Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania  

z mieszkańcami. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Wojciech Mika, sołtys wsi Chylice, złożył wniosek w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 
 ul. Starochylickiej w Chylicach, gdzie obecnie ulicą kierowany jest objazd drogi Wojewódzkiej 
721. Kierowcy przekraczają dozwoloną prędkość na prostym odcinku drogi przy której poruszają 
się dzieci ze szkoły. Sołtys poprosił o wsparcie Komendy Policji Wydział Ruchu Drogowego celem 
zapewnienia bezpieczeństwa. 
                                                                                          
  
6. Bieżące uchwały 

 1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki wynikające z 
dostosowania jej do uchwały budżetowej. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały 6.1 i 6.2 z autopoprawką na dzień 17.09.2024 r.  
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały 6.1 i 6.2  z jedną autopoprawką w obszarze sportu. 
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AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 18.09.2024 r.- po zmianie na dzień 17.09.2024 r. 
        

Dochody       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 758 75814 2030 KB 334 805,01 zł 0,00 zł 

Na podstawie decyzji Wojewody 
Mazowieckiego nr 117 z dnia 29 
lipca 2024 roku zwiększa się 
dochody w rozdziale 75814 o kwotę 
371 868,05 zł z tytułu zwrotu części 
wydatków wykonanych w ramach 
funduszu sołeckiego w 2023 roku.  2 758 75814 6330 KB 37 063,04 zł 0,00 zł 

3 750 75095 8120 DB 299 642,81 zł 0,00 zł 

Zwiększa się dochody o kwotę 299 
642,81 zł w rozdziale 75095 z tytułu 
wpłat odsetek od pożyczek 
udzielonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego Gminę 
Piaseczno dla PUK Sp.zo.o. 

4 600 60016 6290 MT 
1 499 

466,00 zł 
0,00 zł 

Zwiększa sie dochody o kwotę 
1 499 466 zł w rozdziale 
60016 na środkach na 
dofinansowanie własnych 
inwestycji gmin, powiatów 
(związków gmin, związków 
powiatowo-gminnych, związków 
powiatów), samorządów 
województw, pozyskanych 
z innych źródeł zgodnie 
z art. 16 Ustawy z dnia 21 marca 
1985 r. o drogach publicznych. 

5 600 60016 6290 IDR 8 852,00 zł 0,00 zł 

Zwiększa się dochody o kwotę 
8 852 zł w rozdziale 60016  na 
środkach na dofinansowanie 
własnych inwestycji gmin, 
powiatów (związków gmin, 
związków powiatowo-gminnych, 
związków powiatów), 
samorządów województw, 
pozyskanych z innych źródeł 
dotyczących wpłat 
partycypacyjnych w kosztach 
budowy zjazdu w związku 
z budową drogi gminnej łączącej 
ul. Zimową z ul. Gwiaździstą 
w Chyliczkach. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

6 852 85295 2180 KB 6 480,81 zł 0,00 zł 

Zwiększa się dochody 
w wysokości 6 480,81 zł 
w rozdziale 85295 w związku ze 
złożonym wnioskiem na miesiąc 
sierpień o przyznanie środków 
na wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi 
w wysokości 2% środków, które 
gmina otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 
2 186 

309,67 zł 
0,00 zł 

  

        
        

Wydatki bieżące       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 757 75702 8110 DB 0,00 zł 
2 000 000,00 

zł 

Zmniejsza się wydatki w wysokości 
2 000 000 zł w rozdziale 75702 na 
odsetkach od samorządowych 
papierów wartościowych lub 
zaciągniętych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego kredytów i 
pożyczek w związku z analizą 
wydatków.  

2 757 75704 8030 DB 0,00 zł 217 438,88 zł 

Zmniejsza się wydatki w wysokości 
217 438,88 zł w rozdziale 75704 na 
wypłatach z tytułu krajowych 
poręczeń i gwarancji w związku z 
informacją od Przedsiębiorstwa 
Ciepłowniczo-Usługowego 
"Piaseczno" Sp. z o.o. dotyczącą 
dokonanych spłat kredytu oraz 
pożyczki na dzień 20.08.2024 r., 
których poręczycielem jest Gmina 
Piaseczno.  

3 600 60016 4300 IDR 0,00 zł 150 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki  w kwocie 
150 000 zł w rozdziale 60016 na 
zakupie usług pozostałych 
w związku z analizą wydatków. 

4 600 60016 4390 MT 0,00 zł 200 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki  w kwocie 
200 000 zł w rozdziale 60016 na 
zakupie usług obejmujących 
wykonanie ekspertyz, analiz i opinii 
w związku z analizą wydatków. 
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5 900 90015 4270 IDR 0,00 zł 50 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki w kwocie 50 
000 zł w rozdziale 90015 na zakupie 
usług remontowych w związku 
z analizą wydatków. 

6 600 60016 4270 IDR 800 000,00 zł 0,00 zł 

Zwiększa się wydatki w kwocie  800 
000 zł w rozdziale 60016 na zakupie 
usług remontowych celem zawarcia 
umowy uzupełniającej na 
frezowanie nawierzchni i nakładki 
asfaltowe.  

7 700 70007 4110 PM 0,00 zł 7 300,00 zł Przesuwa się wydatki w kwocie 50 
000 zł na składkach na 
ubezpieczenia społeczne oraz 
wynagrodzeniach bezosobowych z 
rozdziału 70007 na rozdział 75023. 

8 700 70007 4170 PM 0,00 zł 42 700,00 zł 

9 750 75023 4110 PM 7 300,00 zł 0,00 zł 

10 750 75023 4170 PM 42 700,00 zł 0,00 zł 

11 600 60016 4300 IT 0,00 zł 40 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki w kwocie 40 
000 zł w rozdziale 60016 na zakupie 
usług pozostałych celem utworzenia 
nowego zadania majątkowego 
"Budowa awaryjnego połączenia 
wodnego do ogrodów 
deszczowych." 

12 700 70005 4590 IDR 
1 500 000,00 

zł 
0,00 zł 

Zwiększa się wydatki o kwotę 1 500 
000 zł w rozdziale 70005 na karach 
i odszkodowaniach wypłacanych na 
rzecz osób fizycznych, za działki 
przejęte w trybie specustawy 
drogowej przez Gminę. 

13 600 60004 2310 IT 500 000,00 zł 0,00 zł 
Przesuwa się wydatki w kwocie 528 
500 zł w ramach rozdziału 60004 z 
zakupu usług pozostałych na zakup 
materiałów i wyposażenia w celu 
zakupu kart WKM (28 500 zł) oraz 
na dotacje celową przekazaną 
gminie na zadania bieżące 
realizowane na podstawie 
porozumień (umów) między 
jednostkami samorządu 
terytorialnego w celu realizacji 
przedsięwzięcia "Oferta 
Warszawa+" (500 000 zł). 

14 600 60004 4210 IT 28 500,00 zł 0,00 zł 

15 600 60004 4300 IT 0,00 zł 528 500,00 zł 

16 852 85295 3110 MGOPS 6 353,73 zł 0,00 zł 
Zwiększa się wydatki w wysokości 6 
480,81 zł w rozdziale 
85295 w związku ze złożonym 
wnioskiem na miesiąc sierpień 
o przyznanie środków na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla 
gospodarstw domowych oraz 
kosztów obsługi w wysokości 2% 
środków, które gmina otrzymuje na 

17 852 85295 4010 MGOPS 127,08 zł 0,00 zł 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

podstawie wniosku. Środki na 
realizację zadania pochodzą 
z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 

18 900 90095 4300 INW 12 000,00 zł 0,00 zł 

Przesuwa się wydatki w kwocie 
12 000 zł z przedsięwzięcia 
"Świetlica przy ul. Ogrodowej 
9 w miejscowości Głosków 
Letnisko" na zakup usług 
pozostałych celem wykonania 
rozbiórki komina w budynku przy 
Placu Piłsudskiego 3 w Piasecznie 
z uwagi na jego stan techniczny. 

19 600 60019 4270 IT 138 000,00 zł 0,00 zł 

Przesuwa się wydatki w kwocie 138 
000 zł w ramach rozdziału 60019 z 
wydatków na zakupy inwestycyjne 
jednostek budżetowych na zadaniu 
"Zakup automatycznej kontroli opłat 
w SPP" na zakup usług 
remontowych dotyczących 
czytników parkomatów. 

20 921 92109 4300 UA 45 000,00 zł 0,00 zł 

Zwiększa się wydatki w celu 
realizacji nowego przedsięwzięcia 
realizowanego w latach 2024-2025 
"Konkurs na potrzeby realizacji 
budynku o funkcjach społeczno - 
edukacyjnych w Piasecznie przy ul. 
Jana Pawła II/ Dworcowej 
(Mleczarnia)", którego celem jest 
wybór najlepszego projektu wraz z 
wyborem projektanta opracowania 
dokumentacji projektowej. 

Razem: 
3 079 980,81 

zł 
3 235 938,88 

zł 
  

            

 

Wydatki majątkowe       

          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 
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1 600 60016 6050 IDR 0,00 zł 299 999,00 zł 

ZADANIE:Ulica Sienkiewicza od 
ul. Kościuszki do ul. Wojska 
Polskiego w Piasecznie                                                                                   
UZASADNIENIE: W chwili obecnej 
Gmina unieważniła przetarg na 
zagospodarowanie terenów zieleni 
miejskiej w związku z przebudową 
ul. Sienkiewicza. Spowodowane jest 
to nowym terminem wykonania tego 
zadania w ramach przedmiotowego 
przedsięwzięcia.  W związku z tym  
zachodzi konieczność ponownego 
ogłoszenia przetargu z terminem 
płatności na rok 2025.  W wyniku 
powyższego  konieczne jest 
zmniejszenie środków na tym 
zadaniu w roku 2024 o kwotę 299 
999 zł i jednocześnie zwiększenie o 
tą kwotę planu budżetu na rok 2025 
. Zmianie ulega okres realizacji 
przedsięwzięcia.  

2 754 75404 6170 ADK 5 500,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE: Wsparcie finansowe 
Policji                                                                                  
UZASADNIENIE: Zwiększa się 
środki finansowe w kwocie 5 500  zł. 
z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zakupu w 2024r. 
przez Komendę Stołeczną Policji 
samochodu służbowego  w wersji 
nieoznakowanej segementu C na 
potrzeby Komendy Powiatowej 
Policji w Piasecznie.  

3 900 90095 6050 INW 0,00 zł 300 529,00 zł 

ZADANIE:Zagospodarowanie 
terenu przyległego do Parku im. 
Książąt Mazowieckich                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2024 i przesunięcie kwoty 52 
000 zł  na zadanie: "Teren 
rekreacyjny w Julianowie", a kwoty 
248 529 zł na dalszą realizację 
zadania w roku 2025. 

4 900 90095 6050 INW 52 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE:Teren rekreacyjny w 
Julianowie                                                                                   
UZASADNIENIE: W związku ze 
zmianą zakresu prac wnioskuje się 
o zwiększenie środków finansowych 
na zadanie w roku 2024 
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5 900 90095 6050 IT 40 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE:Budowa awaryjnego 
połączenia wodnego do ogrodów 
deszczowych.                                                                                   
UZASADNIENIE: Utworzenie 
nowego zadania inwestycyjnego, w 
związku z koniecznością budowy 
awaryjnego połączenia wodnego z 
ul. Przyrodniczej do ogrodów 
deszczowych w Józefosławiu. 

6 600 60016 6050 MT 0,00 zł 455 531,00 zł 

ZADANIE: Budowa ulicy 
Działkowej (3KL) i 4 KL w 
Kierszku, Gmina Konstancin-
Jeziorna                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 455 
531 zł oraz 277 058 zł na rok 2025. 
W chwili obecnej zachodzi 
konieczność podpisania aneksu 
terminowego z Jednostką 
Projektową z uwagi na zmianę 
terminu opracowania dokumentacji 
w związku z przedłużającą się 
procedurą uzyskania pozwolenia 
wodnoprawnego. W wyniku  
powyższego zmniejsza się plan 
wydatków na rok 2024 o kwotę 455 
531 zł i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu na rok 2025 na 
przedmiotowym zadaniu o kwotę 
455 530 zł do ogólnej wartości 732 
588 zł. 

7 600 60014 6300 MT 0,00 zł 200 000,00 zł 

ZADANIE: Dotacja dla Powiatu 
Piaseczyńskiego na poprawę 
bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 
ul. Okulickiego z ul. Wojska 
Polskiego w Piasecznie                                                                                   
UZASADNIENIE: Z uwagi na 
trwające prace projektowe innych 
inwestycji publicznych realizacja 
tego zadania nie jest możliwa do 
realizacji w bieżącym roku.  W 
związku z tym zwalnia się wolne, 
niewykorzystane środki w kwocie 
200 000 zł. 
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8 600 60016 6050 MT 0,00 zł 50 000,00 zł 

ZADANIE: Łącznik pomiędzy ul. 
Cyraneczki i ul. Zimową na 
terenie gminy Konstancin-
Jeziorna                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 50 
000 zł oraz 250 000 zł na rok 2025. 
Gmina zamierza zlecić wykonanie 
dokumentacji projektowej na to 
zadanie, gdzie termin płatności 
przypadać będzie w całości na rok 
2025. W związku z powyższym 
istnieje konieczność zmniejszenia 
planu budżetu na rok 2024 o kwotę 
50 000 zł i jednocześnie 
zwiększenia planu wydatków na rok 
2025 o kwotę 50 000 zł do ogólnej 
wartości 300 000 zł.   

9 600 60016 6050 MT 0,00 zł 50 000,00 zł 

ZADANIE: Łącznik pomiędzy ul. 
Cyraneczki i ul. Zimową na 
terenie Gminy Piaseczno                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 50 
000 zł oraz 100 000 zł na rok 2025. 
Gmina zamierza zlecić wykonanie 
dokumentacji projektowej na to 
zadanie, gdzie termin płatności 
przypadać będzie w całości  na rok 
2025. W związku z powyższym 
istnieje konieczność zmniejszenia 
planu budżetu na rok 2024 o kwotę 
50 000 zł i jednocześnie 
zwiększenia planu wydatków na rok 
2025 o kwotę 50 000 zł do ogólnej 
wartości 150 000 zł.  

10 600 60016 6050 MT 0,00 zł 43 687,00 zł 

ZADANIE: Obsługa 
komunikacyjna strefy 
gospodarczej w obszarze ulic: 
Okulickiego, DK79, Energetyczna 
i Julianowska w Piasecznie                                                                                  
UZASADNIENIE: Gmina zawarła 
umowę na wykonane 
wielobranżowej dokumentacji 
projektowej. Kwota umowy jest 
niższa niż zaplanowane środki. W 
związku z powyższym zwalnia się 
wolne, niewykorzystane środki na 
tym zadaniu w roku 2024 w kwocie 
43 687 zł oraz w roku 2025 w 
kwocie 22 576 zł. 
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11 600 60014 6050 MT 0,00 zł 120 000,00 zł 

ZADANIE: Układ komunikacyjny 
w rejonie ul. Abramowicza w 
Głoskowie i ul.Rybnej w Woli 
Gołkowskiej                                                                                  
UZASADNIENIE: W chwili obecnej 
Gmina zamierza zlecić wykonanie 
dokumentacji projektowej na to 
zadanie, gdzie termin płatności 
przypadać będzie na lata 2024 i 
2025. W związku z tym faktem 
zasadne jest zmniejszenie środków 
w roku 2024 o kwotę 120 000 zł i 
jednocześnie zwiększenie planu 
budżetu na tym zadaniu  na rok 
2025 o kwotę 120 000 zł. 

12 600 60016 6050 MT 0,00 zł 150 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Jarząbka w 
Piasecznie                                                                                 
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 150 
000 zł oraz 50 000 zł na rok 2025. 
W chwili obecnej Gmina zamierza 
zlecić wykonanie dokumentacji 
projektowej na to zadanie, gdzie 
termin płatności przypadać będzie w 
całości na rok 2025. W związku z 
tym faktem zasadne jest 
zmniejszenie środków w roku 2024 
o kwotę 150 000 zł i jednocześnie 
zwiększenie planu budżetu na tym 
zadaniu  na rok 2025 o kwotę 150 
000 zł do ogólnej wartości 200 000 
zł. 

13 600 60016 6050 MT 0,00 zł 200 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Łabędzia Gmina 
Piaseczno, Gmina Lesznowola                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 200 
000 zł oraz 50 000 zł na rok 2025. 
W chwili obecnej Gmina zamierza 
zlecić wykonanie dokumentacji 
projektowej na to zadanie, gdzie 
termin płatności przypadać będzie w 
całości na rok 2025. W związku z 
tym faktem zasadne jest 
zmniejszenie środków w roku 2024 
o kwotę 200 000 zł i jednocześnie 
zwiększenie planu budżetu na tym 
zadaniu  na rok 2025 o kwotę 200 
000 zł do ogólnej wartości 250 000 
zł.  
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14 600 60016 6050 MT 0,00 zł 100 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Łąkowa w 
Gołkowie                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 100 
000 zł oraz 50 000 zł na rok 2025. 
W chwili obecnej Gmina zamierza 
zlecić wykonanie dokumentacji 
projektowej na to zadanie, gdzie 
termin płatności przypadać będzie w 
całości na rok 2025. W związku z 
tym faktem zasadne jest 
zmniejszenie środków w roku 2024 
o kwotę 100 000 zł i jednocześnie 
zwiększenie planu budżetu na tym 
zadaniu  na rok 2025 o kwotę 100 
000 zł do ogólnej wartości 150 000 
zł.  

15 600 60016 6050 MT 0,00 zł 200 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Piaskowa w 
Chylicach                                                                                  
UZASADNIENIE:  Na ww zadanie 
w roku 2024 przeznaczono kwotę 
200 000 zł oraz 50 000 zł na rok 
2025. W chwili obecnej Gmina 
zamierza zlecić wykonanie 
dokumentacji projektowej na to 
zadanie, gdzie termin płatności 
przypadać będzie w całości na rok 
2025. W związku z tym faktem 
zasadne jest zmniejszenie środków 
w roku 2024 o kwotę 200 000 zł i 
jednocześnie zwiększenie planu 
budżetu na tym zadaniu  na rok 
2025 o kwotę 200 000 zł do ogólnej 
wartości 250 000 zł. 

16 600 60016 6050 MT 0,00 zł 300 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Władysława 
Reymonta w Piasecznie                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 300 
000 zł oraz 100 000 zł na rok 2025. 
W chwili obecnej Gmina zamierza 
zlecić wykonanie dokumentacji 
projektowej na to zadanie, gdzie 
termin płatności przypadać będzie w 
całości na rok 2025. W związku z 
tym faktem zasadne jest 
zmniejszenie środków w roku 2024 
o kwotę 300 000 zł i jednocześnie 
zwiększenie planu budżetu na tym 
zadaniu  na rok 2025 o kwotę 300 
000 zł do ogólnej wartości 400 000 
zł. 
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17 600 60016 6050 IDR 0,00 zł 300 000,00 zł 

ZADANIE: Modernizacja 
sygnalizacji świetlnej                                                                                   
UZASADNIENIE: Zmniejsza się 
plan budżetu roku 2024 na 
przedmiotowym zadaniu o kwotę 
300 000 zł. 

18 900 90015 6050 IDR 0,00 zł 346 550,00 zł 

ZADANIE: Poprawa 
bezpieczeństwa na przejściach 
dla pieszych - oświetlenie                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 481 
850 zł. Gmina na tym zadaniu ma 
zawartą umowę z Jednostką 
Projektową na wykonanie 
dokumentacji na kwotę 135 300 zł. 
Wykonanie prac budowlanych 
możliwe będzie dopiero po realizacji 
umowy projektowej. Zatem jeszcze 
w bieżącym roku Gmina ma zamiar 
ogłosić przetarg na roboty 
budowlane.Termin płatności za te 
prace przypadać będzie na rok 
2025. W związku z powyższym 
zasadne jest zmniejszenie środków 
na tym zadaniu w roku 2024 o 
kwotę 346 550 zł i jednocześnie 
zwiększenie planu budżetu na rok 
2025 o kwotę 346 550 zł. Zmianie 
ulega okres realizacji 
przedsięwzięcia. 

19 600 60095 6050 IDR 0,00 zł 250 000,00 zł 

ZADANIE:Poprawa infrastruktury 
parkingowej. Parkingi przy PKP 
Zalesie Górne                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 250 
000 zł. Ze względu na trwającą 
procedurę przekazania terenu przez 
PKP pod przedmiotową inwestycję 
środki w bieżącym roku nie zostaną 
wydatkowane. W związku z 
powyższym konieczne jest 
zmniejszenie planu budżetu na rok 
2024 o kwotę 250 000 zł i 
jednocześnie zwiększenie planu 
budżetu na rok 2025 o kwotę 250 
000 zł. Zmianie zatem ulega okres 
realizacji przedsięwzięcia. 
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20 600 60016 6050 IDR 0,00 zł 139 033,00 zł 

ZADANIE: Projekt i budowa 
łącznika ul. Bema - ul. 
Poniatowskiego w Piasecznie                                                                                   
UZASADNIENIE:  Na ww zadanie 
w roku 2024 przeznaczono kwotę 
453 520 zł. Gmina na tym zadaniu 
ma zawarte umowy na wykonanie 
projektu oraz budowę chodnika na 
ogólną  kwotę 314 487 zł.  Jeszcze 
w bieżącym roku Gmina zamierza 
zlecić dodatkowo opracowanie 
projektu na budowę łącznika ul. 
Bema i ul. Poniatowskiego w 
Piasecznie, gdzie termin płatności 
przypadać będzie na rok 2025. W 
związku z powyższym zmniejsza się 
plan budżetu roku 2024 o kwotę 139 
033 zł i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu roku 2025 o kwotę 139 033 
zł. 

21 600 60016 6050 IDR 0,00 zł 203 075,00 zł 

ZADANIE: Trakt nad Perełką                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w 
roku 2024 przeznaczono kwotę 203 
075 zł. W chwili obecnej z uwagi na 
brak uzgodnień ze Wspólnotą 
Mieszkaniową odnośnie 
zagospodarowania terenu przy 
Perełce konieczne jest zmniejszenie 
środków w roku 2024 o kwotę 203 
075 zł i jednocześnie zwiększenie 
środków na rok 2025 o kwotę 203 
075 zł. W kwocie tej znajduje się 
zobowiązanie Gminy z tytułu zapłaty 
za nadzór autorski w kwocie 3 075 
zł. Zmianie ulega okres realizacji 
przedsięwzięcia. 

22 600 60016 6050 IDR 0,00 zł 560 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Wschodnia i 
ulica Rzeczna w Henrykowie-
Urocze i w Złotokłosie                                                                                  
UZASADNIENIE: Część zadania 
zostanie zrealizowana w ramach 
wydatków bieżących, w związku z 
tym przesuwa się z tego zadania 
środki w kwocie 560 000 zł. 

23 600 60016 6050 IDR 300 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE: Drobne inwestycje 
drogowe                                                                                   
UZASADNIENIE: Istnieje potrzeba 
zwiększenia środków na tym 
zadaniu w roku 2024 o dodatkową 
kwotę 300 000 zł w związku z 
koniecznością zawarcia umowy na 
roboty uzupełniające.  
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24 600 60016 6050 INW 0,00 zł 96 004,00 zł 

ZADANIE: Ochrona i promocja 
bioróżnorodności oraz 
zmniejszenie presji turystycznej 
na cenne gatunki i siedliska 
poprzez budowę 
rekreacyjnodydaktycznego 
szlaku pieszo-rowerowego wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą w 
Dolinie Rzeki Jeziorki w Gminie 
Piaseczno.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2024 i przesunięcie ich na 
dalszą realizację zadania w roku 
2025. 

25 600 60095 6050 INW 0,00 zł 200 000,00 zł 

ZADANIE:Rozbudowa 
infrastruktury parkingowej w 
centrum miasta Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków finansowych w roku 2024 
oraz przesunięcie kwoty 100 000 zł 
z roku 2025 na dalszą realizację 
zadania w roku 2026. Zmiana 
okresu realizacji zadania na lata 
2025-2026. 

26 700 70007 6050 INW 0,00 zł 287 600,00 zł 

ZADANIE:Budynek ul. Puławska 
42A - Termomodernizacja 
budynku wraz z adaptacją 
pomieszczeń.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie zaoszczędzonych 
środków finansowych w roku 2024. 

27 700 70007 6050 INW 0,00 zł 223 600,00 zł 

ZADANIE: Termomodernizacja 
budynków komunalnych na 
terenie miasta i gmniny 
Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie zaoszczędzonych 
środków finansowych w roku 2024. 

28 750 75023 6050 INW 0,00 zł 996 925,00 zł 

ZADANIE: Dostosowanie 
budynku UMiG przy ul. 
Kościuszki 5 do obowiązujących 
przepisów p.poż.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków finansowych w roku 2024 i 
przesunięcie ich na dalszą 
realizację zadania w roku 2025. 
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29 801 80101 6050 INW 0,00 zł 
24 894 510,00 

zł 

ZADANIE:Szkoła w Julianowie 
wraz z zagospodarowaniem 
terenu.                                                                                    
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2024 o kwotę 24 894 510 zl, 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2025 o kwotę 16 717 820 zł, 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2026 o kwotę 14 315 590 zł 
oraz zwiększenie środków 
finansowych w roku 2027 o kwotę 
23 152 044 zł celem dostosowania 
środków do złożonego wniosku do 
Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego o zapewnienie 
finansowania z rezerwy celowej 
budżetu państwa. 

30 801 80101 6050 INW 0,00 zł 141 925,00 zł 

ZADANIE: Instalacja 
odnawialnych źródeł energii w 
gminie Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych 
w roku 2024 i zwiększenie środków 
finansowych w roku 2025 o kwotę 
350 000 zł celem dalszej realizacji 
zadania. 

31 900 90004 6050 INW 0,00 zł 26 196,00 zł 

ZADANIE: Parki kieszonkowe na 
terenie miasta i gminy Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie zaoszczędzonych 
środków finansowych w roku 2024. 

32 900 90095 6050 INW 0,00 zł 89 000,00 zł 

ZADANIE: Renowacja budynków 
przy ul. Warszawskiej 2 oraz 
Placu Piłsudskiego 3 i 4 w 
Piasecznie (odtworzenie pierzei 
wschodniej Rynku).                                                                                  
UZASADNIENIE: Z uwagi na to, że 
złożone oferty w ogłoszonych 
dwóch zapytaniach ofertowych, 
przekraczały środki zaplanowane w 
budżecie, w roku 2024 nie udało się 
opracować dokumentacji 
projektowej. W związku z 
powyższym wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków finansowych w roku 2024 i 
przesunięcie ich na dalszą 
realizację zadania w roku 2025. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

33 900 90095 6050 INW 0,00 zł 130 000,00 zł 

ZADANIE: Plac Sołecki Złotokłos.                                                                                    
UZASADNIENIE: Z uwagi na 
nieuregulowany stan własności 
gruntu, wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków w roku 2024 i przesunięcie 
ich na realizację zadania w roku 
2025. 

34 921 92109 6050 INW 0,00 zł 91 500,00 zł 

ZADANIE:Świetlica przy ul. 
Ogrodowej 9 w miejscowości 
Głosków Letnisko.                                                                                    
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie zaoszczędzonych 
środków finansowych w roku 2024 i 
przeznaczenie kwoty 12 000 zł na 
rozbiórkę komina w budynku przy 
Placu Piłsudskiego 3 w Piasecznie z 
uwagi na jego awaryjny stan 
techniczny. 

35 921 92109 6050 INW 0,00 zł 
7 763 400,00 

zł 

ZADANIE: Świetlica sportowa w 
Żabieńcu.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków finansowych w roku 2024 o 
kwotę 7 763 400 zł, zwiększenie 
środków finansowych o kwotę 1 000 
000 zł w roku 2025 oraz 
zwiększenie środków finansowych o 
kwotę 14 239 200 zł w roku 2026, 
celem zabezpieczenia środków na 
zawarcie umowy z Wykonawcą 
robót, który zostanie wyłoniony w 
procedurze przetargowej. 

36 926 92601 6050 INW 0,00 zł 
9 721 500,00 

zł 

ZADANIE:Basen miejski przy 
ul.Chyliczkowskiej.                                                                                   
UZASADNIENIE:  Wnioskuje się o 
zmniejszenie niewydatkowanych 
środków finansowych w roku 2024 o 
kwotę 9 721 500 zł, zwiększenie 
środków finansowych o kwotę 4 000 
000 zł w roku 2025, zwiększenie 
środków finansowych o kwotę 4 000 
000 zł w roku 2026 oraz o 
zwiększenie środków finansowych o 
kwotę 4 850 930 zł w roku 2027, 
celem zabezpieczenia środków na 
zawarcie umowy z Wykonawcą 
robót, który zostanie wyłoniony w 
procedurze przetargowej. 
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Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 

2024-2037 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

37 600 60019 6060 IT 0,00 zł 138 000,00 zł 

ZADANIE:Zakup automatycznej 
kontroli opłat w SPP                                                                                   
UZASADNIENIE:  Zadanie nie 
zostanie zrealizowane w 2024 roku, 
z powodu braku dostępności 
elementów systemu automatycznej 
kontroli opłat. 

38 921 92106 6050 UA 0,00 zł 913 900,00 zł 

ZADANIE: Kompleks zabudowy 
teatralno-kulturowej i 
administracji  publicznej                                                                               
UZASADNIENIE: Rezygnuje się z 
dalszej realizacji przedsięwzięcia w 
związku z czym skraca się jego 
okres realizacji do 2024 r.   

39 921 92109 6050 UA 0,00 zł 500 000,00 zł 

ZADANIE: Budynek o funkcjach 
społeczno - edukacyjnych w 
Piasecznie przy ul. Jana Pawła II/ 
Dworcowej (Mleczarnia) - 
Poprawa infrastruktury                                                                               
UZASADNIENIE:  W 
przedsięwzięciu zmienia się okres 
realizacji na lata 2025-2026 w 
związku z czym zostają 
odpowiednio przesunięte limity 
wydatków na poszczególne lata. 

40 600 60019 6060 IT 230 000,00 zł 0,00 zł 

ZADANIE: Zakup parkomatów                                                                                 
UZASADNIENIE:  Utworzenie 
nowego zadania inwestycyjnego, na 
zakup parkomatów w związku z 
rozszerzeniem Strefy Płatnego 
Parkowania. 

Razem: 627 500,00 zł 
50 482 464,00 

zł 
  

        
Zmienia się §5 uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 
uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2024, który otrzymuje następujące brzmienie: 

„Ustala się kwotę wydatków w związku z udzielonym poręczeniem Przedsiębiorstwu Ciepłowniczo-Usługowemu 
Piaseczno Sp. z o.o. w wysokości 299 370,12 zł w tym wymagalnych 0,00 zł.”. 
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PRZECIW (1) Joanna Otręba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 

grudnia 2023 r. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do 

projektu uchwały. 

Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

dla projektu uchwały z zakresu oświaty  

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Sportu 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 15 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (1) Joanna Otręba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

3) W sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały, informując, że jest to wersja 

poprawiona w wyniku autopoprawek w budżecie. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji 

dla projektu uchwały 6.3. Podkreślił, że projekt uchwały stanowi upoważnienie, a nie zobowiązanie 

do emisji obligacji. Dodał, że emisja obligacji jest najkorzystniejszą formą pożyczki dla Gminy. 

Radna Joanna Otręba zadała pytanie, czy mieszkaniec może kupić obligacje. 

Odpowiedzi udzieliła skarbnik, która wyjaśniła, że w konkursie biorą udział wyłącznie banki, 

spośród których wybieramy jednego nabywcę. 

Głosowano w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne ZA (19) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 

Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maciej Dłużniewski, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

4) W sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady Miejskiej w 

Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin – Jeziorna 

Wiceburmistrz Robert Widz zreferował projekt uchwały. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 

komisji dla projektów uchwał z poz. 6.4 do  6.10 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 roku Rady 

Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

5) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 

listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, 

zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 

roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 

roku, zmienionej Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku i 

uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 kwietnia 2024 roku 

Wiceburmistrz Robert Widz zreferował projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 

18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - 

Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 

2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 

2022 roku, zmienionej Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 

roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 kwietnia 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

6) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 

zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewid. nr 240/2, położona w obr. 24 m. 

Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.6 - 6.13 oraz 6.16. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną 

opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.6 - 6.10 i 6.14 - 6.16. 

Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.6 -6.10. 
Głosowano w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 

własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewid. nr 240/2, położona w obr. 

24 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

7) W sprawie uchylenia uchwały nr 91/VIII/2024 w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu 

niezabudowanej nieruchomości, oznaczonej jako działki nr 58/11 i 58/12, obr. Wola Gołkowska, 

gm. Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie uchylenia uchwały nr 91/VIII/2024 w sprawie skorzystania z prawa 

pierwokupu niezabudowanej nieruchomości, oznaczonej jako działki nr 58/11 i 58/12, obr. Wola 

Gołkowska, gm. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

8) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki nr 329/3 i części 

działki nr 324, obr. 24 m. Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki nr 

329/3 i części działki nr 324, obr. 24 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 
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Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na zamianę części nieruchomości położonych w Jesówce 

pomiędzy Gminą a osobą fizyczną 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zamianę części nieruchomości położonych w 

Jesówce pomiędzy Gminą a osobą fizyczną 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

10) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części 

nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 39/16, położonej w Henrykowie Urocze 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

części nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 39/16, położonej w Henrykowie Urocze 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
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Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

11) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Bobrowiec – etap Ia 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 

uchwały.  

Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 

projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec – etap Ia 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 

Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Bobrowiec – etap Ia 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

12) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Piaseczno - Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę dotyczącą rysunku graficznego w zakresie 
nieprzekraczalnej linii zabudowy. Wyjaśniła jednocześnie, że dzisiaj projekt planu został 
ponownie przedstawiony po poprawieniu wskazanych błędów przez Wojewodę. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 

projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno - Zalesie Dolne 

dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 

Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Piaseczno - Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 49/4 i 46 obręb 65 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 

Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 
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13) W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 

uchwały. 

Naczelnik podkreśliła, że procedowana uchwała ma charakter intencyjny. Wiceburmistrz Robert 
Widz dodał, że ustawodawca wprowadził nowe narzędzie, które obejmuje również porozumienie 
z inwestorem regulujące wzajemne zobowiązania gminy i inwestora, szczególnie w kontekście 
realizacji przez Wnioskodawcę inwestycji uzupełniających. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego 

planu inwestycyjnego dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

14) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno na wydzierżawienie części 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Piaseczno na czas oznaczony tj. 5 lat z 

przeznaczeniem pod ładowanie pojazdów elektrycznych w trybie przetargu 

Tomasz Pawlak, Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Transportu Publicznego, zreferował projekt 

uchwały. Naczelnik poinformował, że na poprzedniej sesji podjęto uchwałę, która teraz zostaje 

zmieniona. Nowa uchwała ma na celu skorygowanie zauważonych błędów oraz nieścisłości w 

numeracji działek. 

Głos zabrał mieszkaniec Sławomir Cz., który zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, gdzie dokładnie 

ma znaleźć się stacja ładowania na wskazanej działce nr 1/4. Zgłosił obawy, że osoby 

dzierżawiące tę działkę mogą napotkać trudności z prowadzeniem kabli zasilających. 

Tomasz Pawlak wyjaśnił, że wskazanie działki numer 1/4 dotyczy lokalizacji przy ul. Powstańców 

Warszawy 12, ale jest to jedynie przybliżenie, ponieważ w terenie trudno jednoznacznie określić 

miejsce. Problemy z zasilaniem leżą po stronie najemcy i dostawcy przyłączy; jeśli zakład 

energetyczny nie może świadczyć usług, najemca może zrezygnować z lokalizacji. Ryzyko 

związane z zasilaniem spoczywa na najemcy. 
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Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały z poz. 6.14 i 6.16. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 

Głosowano w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno na wydzierżawienie 

części nieruchomości stanowiących własność Gminy Piaseczno na czas oznaczony tj. 5 lat z 

przeznaczeniem pod ładowanie pojazdów elektrycznych w trybie przetargu 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Kurzępa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

15) W sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 

dodatkowej oraz sposobu ich pobierania 

Tomasz Pawlak, Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Transportu Publicznego, zreferował projekt 
uchwały. 
Naczelnik poinformował o zmianach w regulaminie. Opłaty dodatkowe za postój wzrosły z 50 zł 

do 300 zł, a czas na wniesienie opłaty ulgowej wydłużono z 2 do 7 dni roboczych, przy 

jednoczesnym wzroście jej wysokości z 30 zł do 50 zł. Pozostałe zapisy dotyczące strefy i stawek 

opłat pozostają bez zmian. Strefa została rozszerzona o ulice Tukanów, Żaka i Czajewicza na 

odcinku od Sienkiewicza do Nadarzyńskiej. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 

komisji dla projektu uchwały 6.15 i 6.18 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Podczas dyskusji Radna Magdalena Woźniak zwróciła się z prośbą o  wyjaśnienie lokalizacji 

parkingu między ul. Kościuszki a ul. Kilińskiego. 

Naczelnik wyjaśnił, że chodzi o parking który jest usytuowany na skwerze, który leży w pobliżu 

skrzyżowania ulic Nadarzyńskiej, Kościuszki, Sierakowskiego i Kilińskiego. Wjazd na ten parking 

odbywa się od ulicy Kilińskiego.  

Radny Michał Mierzwa zwrócił się z prośbą o przedstawienie bilansu kosztów i przychodów 

związanych z utrzymaniem strefy. Czy planowane jest zwiększenie liczby etatów w związku z 

rozbudową strefy? Ile etatów obecnie zajmuje się jej utrzymaniem? 
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Naczelnik poinformował, że w 2023 roku dochód ze strefy płatnego parkowania wyniósł około 921 

000 zł, przy 580 miejscach postojowych, co daje średnio 16 000 zł rocznie z jednego miejsca. 

Koszty dzierżawy parkometrów wyniosły ponad 580 000 zł, ale w tym roku parkometry przejdą na 

naszą własność, co obniży koszty. Planujemy również poszerzenie strefy o trzy ulice, co wymaga 

zakupu 7 nowych parkometrów za około 230 000 zł. Po odliczeniu kosztów dzierżawy, koszty 

funkcjonowania bilansują się, nie licząc wydatków na pracowników. Nie planujemy zwiększenia 

etatów. Mamy czterech kontrolerów i jedną osobę w biurze do obsługi reklamacji, wystawiania 

faktur oraz serwisu parkometrów. Wypowiedź uzupełnił wiceburmistrz Robert Widz, który 

podkreślił że głównym celem wprowadzenia strefy płatnego parkowania jest rotacja miejsc 

parkingowych w centrum, a nie tylko generowanie przychodów dla gminy. Wiceburmistrz 

przypomniał, że podobną podwyżkę opłat dodatkowych wprowadziliśmy w styczniu tego roku na 

miejskich parkingach płatnych, co znacząco zmniejszyło liczbę postępowań windykacyjnych. 

Radny Wojciech Ołdakowski zwrócił się do Naczelnika z prośbą o ponowne przedstawienie 

uzasadnienia uchwały. Zauważył, że istnieją rozbieżności między treścią uchwały, a jej 

uzasadnieniem. 

Naczelnik wyjaśnił, że planujemy rozbudowę strefy poprzez zwiększenie jej zasięgu, a nie budowę 

nowych parkingów. Wiceburmistrz dodał, że środki z płatnej strefy parkingowej są przeznaczone 

wyłącznie na cele drogowe, takie jak poprawa bezpieczeństwa oraz budowa nowych miejsc 

parkingowych. W przypadku nadwyżek, będą one również przeznaczone wyłącznie na te cele. 

Głosowano w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 

dodatkowej oraz sposobu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 

Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Kurzępa 

BRAK GŁOSU (2) Maciej Dłużniewski, Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

16) W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych dotychczasowej drogi powiatowej ul. 

Gościniec Warecki w Chojnowie 

Rafał Żytkowski z Wydziału IDR zreferował projekt uchwały. 
Wiceburmistrz Robert Widz uzupełnił wypowiedź, że chodzi o fragment nieutwardzonej drogi na 
wysokości Zimnych Dołów. Naszą intencją jest, aby nie wprowadzać na tym odcinku inwestycji 
drogowych. Podkreślił, że pozbawienie i zaliczenie drogi musi być dokonane najpóźniej do końca 
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trzeciego kwartału danego roku, z mocą od 1 stycznia roku następnego. W związku z tym 
starostwo musi równolegle podjąć uchwałę o zdjęciu drogi do końca trzeciego kwartału. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych dotychczasowej drogi 

powiatowej ul. Gościniec Warecki w Chojnowie 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kamiński, Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

17) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę Nr 19.379.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 19.379.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 

sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (18) 

Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 
 

18) W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
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Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. Poinformował, że są to pierwsze 

zmiany do statutu, w ramach których zmieniamy nazwy trzech komisji problemowych oraz 

porządkujemy nazewnictwo jednostek organizacyjnych. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 

Głosowano w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kamiński, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

7. Wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady Miejskiej, Katarzyna Wypych, przedstawiła plany pracy Komisji 
Problemowych na rok 2024. 
 
Wojciech Mika, sołtys wsi Chylice, złożył wniosek w sprawie interwencji w Wodach Polskich, które 
zarządzają rzeką Jeziorką na terenie Gminy Piaseczno, aby usunąć z koryta rzeki wiatrołomy, 
które blokują swobodny przepływ wody, co grozi przy błyskawicznych opadach spiętrzeniem wody 
i zalaniem sołectw położonych wzdłuż koryta rzeki. 
 
Mieszkaniec Sławomir Cz.  zwrócił się z prośbą o:  

• Zorganizowanie spotkania Komisji problemowej z Prezesem PUK  w sprawie omówienia 
przetargu na stację przeładunkową 

• Rozbudowę systemu syren alarmowych 

• Rozbudowę cmentarza komunalnego 
 

Mieszkaniec Krzysztof  M.  poruszył sprawę mieszkańców ul. Kuropatwy którzy są poddawani  
różnym szykanom.  
 
Mieszkaniec Zdzisław G. złożył skargi jednocześnie informując, że zostały one również złożone 
do kancelarii. 

• Skarga na bezczynność Burmistrza w sprawie wyjaśnienia prawidłowości 
przeprowadzenia konkursu na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz braku 
odpowiedzi na pisma i zapytania 

• Skarga na radnego Piotra Sędziaka w związku z zastraszaniem mieszkańców, 
nadużywaniem stanowiska oraz przekroczeniem kompetencji 
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8. Zamknięcie obrad 

O godz. 11:18 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła IX sesję Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


